



Northwest University Overseas Student Source Base Cooperation Agreement

Party A: School of International Education, Northwest University

Party B: Assumption College Thonburi

In order to actively leverage the advantages of “Double First-Class” construction universities in disciplines and talent cultivation, promote the exchange and mutual learning of talent cultivation between China and the international community, strengthen the in-depth cooperation between Chinese universities and overseas educational and cultural institutions, and establish a long-term friendly cooperation mechanism to build a platform for the selection, delivery, and cultivation of international students, both parties have reached the following agreement on the establishment of the “Northwest University Overseas Student Source Base” through friendly consultation:

I. Party A shall establish Party B as an “Overseas Student Source Base”, and Party B shall establish Party A as a training base for international students. Both parties shall jointly build their respective bases based on the principles of voluntary and mutual benefit.

II. Responsibilities of Party A:

1. Provide timely promotional materials according to Party B's needs, actively organize promotional personnel to provide consulting services for students of Party B and its affiliated schools, and scientifically guide students in choosing majors;

2. After Party B recommends students, complete the material review and feedback on admission results in a timely manner, and send admission notices and other documents as soon as possible after admission.

III. Responsibilities of Party B:

1. Provide convenience and support for Party A's promotional work, promote Northwest University through various forms, publish promotional brochures and other promotional materials, and provide conditions for Party A to conduct recruitment seminars for international students in Party B;

2. Provide appropriate consulting services for students, and provide Party A with lists of outstanding students and recommendations;

3. Deliver high-quality students to Party A, actively encourage and motivate outstanding students to apply for Party A's academic programs.

IV. Cooperation Period:

This agreement shall come into effect from the date of signing by

both parties' representatives and shall be valid for three years.

If neither party raises objections, it will be automatically renewed upon expiration. If either party wishes to terminate the agreement or make amendments, it must notify the other party in writing three months in advance. This agreement is in duplicate, with each party holding one copy.

Party A: School of International Education, Northwest University

Signature (Seal): 张明

Date: December 10th, 2024



Party B: Assumption College Thonburi

Signature (Seal): Bae. Ad

Date: December 10th, 2024





西北大学海外生源基地合作协议

甲方：西北大学国际教育学院

乙方：泰国吞武里易三仓学校

为积极发挥“双一流”建设高校学科与人才培养优势，促进中国与国际人才培养交流互鉴，加强中国高校与海外教育及文化机构的深度合作，建立双方友好合作的长效机制，为选拔、输送和培养优秀来华留学生搭建平台，经友好协商，双方就建立“西北大学海外生源基地”有关事宜达成如下协议：

一、甲方将乙方作为“海外生源基地”，乙方将甲方作为来华留学培养基地。双方本着自愿、互利的原则，共同建设双方基地。

二、甲方职责

1. 根据乙方需要，及时提供招生宣传资料，积极组织招生宣传人员为乙方学生包括乙方联合学校提供咨询工作，科学指导学生选择专业；

2. 在乙方推荐学生后，及时完成材料审核、反馈录取结果，并在录取后尽快寄送录取通知书等文件。

三、乙方职责

1. 为甲方开展招生宣传工作提供便利和支持，通过多种形式宣传西北大学，发布招生简章等宣传材料，并为甲方在乙方开展来华留学招生宣讲会提供条件；

2. 为学生提供适当咨询，并向甲方提供优秀学生推荐名单和推荐意见；

3. 为甲方输送优质生源，积极动员和鼓励优秀学生申请甲方的学习项目。

四、合作期限

本协议自双方代表签署之日起生效，有效期为三年，如双方无异议，到期后自动续约。如一方认为需要解除协议或做修改，需提前三个月以书面形式通知另一方。本协议书一式两份，双方各执一份。

甲方：西北大学国际教育学院

签字（盖章）： 张永智

日期：2024年12月10日



乙方：泰国吞武里易三仓学校

签字（盖章）： Bao. Sed

日期：2024年12月10日

